
  Nieuwsbrief: oktober ‘23 

Beste leden, 

Zoals u allemaal hebt kunnen merken is er de afgelopen weken veel onrust geweest 

binnen het afdelingsbestuur. Hierdoor hebben we de activiteiten van september niet uit 

kunnen voeren. Gelukkig zijn de problemen opgelost/besproken en kunnen we een 

doorstart maken, maar wel met een veel kleiner bestuur.    

Zowel Marja Hoijtingh als Ede Blok hebben aangegeven te gaan stoppen als bestuurslid. 

Marja dus eveneens als penningmeester. Foekje Alberts stopt als notulist.     

We bedanken Marja voor haar inzet binnen het bestuur in de afgelopen 5 jaren, Ede als 

secretaris de afgelopen maanden en Foekje voor de keurige verslagen.     

Dit houdt in dat we ons bestuur graag weer aan willen gaan vullen met twee nieuwe 

bestuursleden, waarvan één het penningmeesterschap op zich mag gaan nemen. Als 

tussenoplossing hebben we Frits Ronda (Prov. Bestuur) bereid gevonden om het 

penningmeesterschap op zich te nemen, totdat de nieuwe penningmeester zich aandient. 

Bij het KBO-magazine van augustus heeft u ook het nieuwe jaar-activiteitenboekje 

ontvangen. Een aantal activiteiten zijn wel gepland, maar staan nu echter nog onder 

voorbehoud door de veranderingen binnen het bestuur. In de nieuwsbrief wordt op tijd 

informatie en uitleg gegeven, zodat u niet voor verrassingen komen te staan.    

Op (let op!) donderdag 26 oktober komt de burgemeester van de gemeente 

Westerwolde, Jaap Velema, ons iets vertellen over het wel en wee binnen onze gemeente. 

Na de pauze is er gelegenheid om samen gezellig een kopje koffie/thee te drinken en na 

te praten. We hopen natuurlijk, zoals vanouds, op een grote opkomst.   

Het wandelen wordt nog steeds goed bezocht en op iedere 1e dinsdag van de maand 
start Lena om 14.00 uur bij het Boschhuis waar na afloop meestal ook een lekkere kop 
koffie/thee wordt gedronken.  (7 november) 

De creatieve middag voor kerst op 14 november gaat niet door, omdat we niet tijdig 
hebben kunnen inventariseren en voorbereiden.  

In overleg met het parochiebestuur wordt het visje eten weer opgestart en wel op     
17 november. De opgavelijst ligt in het parochiehuis op de balie. Een belletje naar 
Anita kan tot een dag van tevoren. Dit in verband met de planning.     
Op dinsdag 28 november komt Stichting Wens-ambulance een lezing houden. Er 
zijn geen kosten verbonden aan deze middag, maar er komt een donatiebus te staan. 

Zoals in de nieuwsbrief van augustus gemeld, zijn er veranderingen op komst bij de 

landelijke Uni KBO. Op de achterkant van deze nieuwsbrief staan de nieuwste 

ontwikkelingen m.b.t. het stoppen per 1 januari 2024 a.s.  

We hopen dat we u voldoende hebben geïnformeerd. Natuurlijk hopen we elkaar allemaal 

weer te mogen ontmoeten tijdens de bijeenkomsten  

Op 1 september is Dhr. Theo Deddens overleden     

Op 16 september is mevr. Tapken – Lake overleden  

Het bestuur: Harry Welling, Gerhard Rolfers, Lena Rass en Anita Zuidinga 



Unie KBO stopt per 1 januari 2024 

Beste KBO leden in provincie Groningen 

Op 1 januari a.s. stopt onze landelijke Unie KBO. Dat betekent dat de provinciale bonden en 

afdelingen verder moeten gaan zonder de ondersteuning en diensten van onze landelijke 

koepel. 

Onze bond, KBO Provincie Groningen, overlegt op dit moment met de afdelingsbesturen hoe we, 

in goede samenwerking, vorm en inhoud kunnen geven aan de toekomst van de KBO in onze 

provincie. 

 

Zoals bij velen van jullie bekend, heeft onze landelijke KBO jarenlang overleg gevoerd met PCOB 

om te komen tot één landelijke organisatie. Dat is niet gelukt. Het heeft ertoe geleid dat per 31 

december 2022 vier grote bonden, Overijssel, Gelderland, Limburg en Noord-Holland uit de Unie 

zijn gestapt. Met de 7 overgebleven bonden is na 1 januari het overleg weer opgepakt, in de hoop 

dat met deze bonden wel tot overeenstemming met PCOB gekomen zou kunnen worden. 

Ook die poging is gestrand. KBO Zeeland heeft aangegeven met KBO Noord-Brabant een toekomst 

op te willen bouwen en KBO Drenthe houdt per 31-12-2023 op te bestaan. En zover onze kennis 

van dit moment reikt, geldt dat ook voor KBO Utrecht. 

Voor de overblijvende bonden, zijnde Zuid-Holland, Flevoland, Friesland en Groningen is er 

onvoldoende draagvlak om nog tot een fusie met PCOB te kunnen komen.  

 

Om haar overlevingskansen te vergroten, is PCOB in overleg gegaan met ANBO om samen een 

nieuwe organisatie te gaan vormen. 

 

De samenwerking met de PCOB en onze KBO  in de provincie Groningen loopt uitstekend. Beide 

regionale organisaties blijven ook in de toekomst intensief samenwerken. 

 

Dat betekent dat we als KBO Provincie Groningen samen naar onze toekomst kijken. We 

ontwikkelen plannen voor 2024 en zullen daar met uw afdelingsbestuur in november op 

terugkomen. 

 

In het ledenblad van november komt er vanuit de landelijke KBO meer aandacht over de ontstane 

ontwikkelingen. 

 

Wij als KBO-provincie Groningen houden u uiteraard ook op de hoogte. 

 

Namens het bestuur KBO 

Provincie Groningen, 

 

Pim van Teffelen 

Voorzitter 

 

 

 

 


